
27.02.20/Anne	G.	sekr.	

Referat fra 
Generalforsamling 

 
Onsdag d. 26. februar 2020, kl. 16.30, i rødt lokale på Tobakken 

 
Der blev serveret kage og sodavand 

 
1. Valg af ordstyrer (det må ikke være et medlem af bestyrelsen) samt referent 

Ruth blev valgt som ordstyrer. Anne blev valgt som referent. 
 

2. Formandens beretning 
Heidi fremlagde beretningen – vedlagt som bilag 1 

 
3. Fremlæggelse af regnskabet  

Sarah fremlagde regnskabet – vedlagt som bilag 2 
Regnskabet blev godkendt. 

 
4. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 
 

5. Det årlige valg.  
 
a) Valg af formand (kun i ulige år) for en 2-årig periode. 

 
b) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode. 

Elisabet Gøeg var villig til at modtage genvalg, herudover valgtes 
Inge Jacobsen samt Per Lemb. 

 
c) Valg af 1 revisor for 1 år. 

Bente Gravengaard var villig til at modtage genvalg. 
 

d) Valg af 1 revisorsuppleant for 1 år. 
Oluf Dragsbo var villig til at modtage genvalg 

 
6. Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet fortsætter uændret 400,- kr. halvårligt 
 

7. Eventuelt 
v Rikke Andersen sagde, at hun gerne stiller op, hvis bestyrelsen måtte have 

brug for et par ekstra hænder. 
v Ida Lauridsen beklagede, at øvelokalerne var flyttet til Tobakken, da det 

betyder, at hun er nødt til at gå før tid for at nå til yoga et andet sted i byen. 
v Gitte Hadrup m.fl. mente, at man måske skulle overveje at tilbyde korleder 

mere i løn, da det evt. kunne være et incitament til at rekruttere en korleder. 
Heidi forklarede, at lønnen var fastlagt af MOF (Musisk Oplysnings Forbund) 
og at koret ikke havde indflydelse på det. Derimod havde man mulighed for 
at tilbyde korleder flere timer – f.eks. ifm. tilrettelæggelse af arrangementer. 

 
 

Bilag: Beretning  
 Regnskab  
   

 


